



## VANUATU NATIONAL PROVIDENT FUND

Cnr Pierre Lamy & Andre Ballande Street  
 P.O. Box 420, Port Vila, Vanuatu  
 Tel: +(678) 23808 Fax: +(678) 24763  
 E: Enquiry@vnpf.com.vu  
 Website: www.vnpf.com.vu

### VACANCY NOTICE

The Vanuatu National Provident Fund (VNPF) was established under the Vanuatu National Provident Fund Act [CAP 189] to provide security for workers during their working life and into retirement.

We are inviting professional, qualified and experienced individual to apply for the position of the Research Officer.

<b>Job Title</b>	Research Officer
<b>Location</b>	VNPF Head Office, PORT VILA
<b>Department</b>	Investment Department
<b>About the Role of the Research Officer</b>	The job purpose of Research Officer in the Investment Division of the Vanuatu National Provident Fund is to provide in-depth market research and analysis to support investment decisions. This role involves gathering and interpreting data on economic trends and financial markets, preparing reports for stakeholders, and identifying risks and opportunities. The Research Officer contributes to the development effective investment strategies, ensuring alignment with the fund's goals and regulatory requirements. Overall, this position essential for enhancing the fund's investment performance and strategic planning.
<b>About the Candidate</b>	<p><b>Qualifications/Experience</b></p> <p>A Bachelor's degree in Finance, Economics, Accounting, Business Administration, or a related field is the minimum educational requirement. This provides foundational knowledge in financial analysis, economics, investment principles, and business practices.</p> <p><b>Key attributes and requirements</b></p> <p><b>Market Research</b></p> <p>The Research Officer conducts extensive research on economic trends, financial markets, and investment opportunities both locally and internationally. This involves gathering data from various sources to understand the landscape in which the fund operates</p> <p><b>Data Analysis</b></p> <p>This role requires analysing quantitative and qualitative data to evaluate investment performance and identify potential risks and opportunities. The officer uses statistical tools and software to derive insights that can guide investment decisions</p> <p><b>Reporting</b></p>

The Research Officer prepares detailed reports and presentations that summarize their findings. These reports are crucial for informing stakeholders about market conditions, investment prospects, and strategic recommendations

#### **Investment Evaluation**

The officer supports the evaluation of potential investment projects by providing market intelligence and analytical assessments. This involves assessing the feasibility and potential returns of various investment opportunities

#### **Trend Monitoring**

Continuously monitoring economic indicators and market conditions is essential. The Research Officer identifies emerging trends that may impact the fund's investments, allowing for timely adjustments to strategy

#### **Regulatory Compliance**

The Research Officer ensures that all research activities comply with relevant regulations and internal policies. This is vital for maintaining the integrity and credibility of the fund's investment processes

#### **Support for Strategic Planning**

By providing analytical support and insights, the Research Officer contributes to the development of long-term investment strategies. This involves understanding how various factors can affect the fund's goals

#### **Stakeholder Engagement**

Effective communication is key. The officer presents research findings to internal stakeholders, facilitating discussions about investment strategies and helping to align team efforts

#### **Key Outcomes**

- **Comprehensive Market Insights:** By analyzing economic trends and financial markets, the officer provides a thorough understanding of both local and international landscapes, enabling the fund to make informed investment decisions.

- **Identified Investment Opportunities:** The research helps discover potential investment opportunities that align with the fund's objectives, allowing for strategic entry into promising markets or sectors.

- **Strategic Alignment:** The insights derived from research support the alignment of the fund's investment strategies with prevailing market conditions, ensuring that resources are allocated effectively to optimize returns.

- **Enhanced Investment Performance Evaluation:** By thoroughly assessing investment performance through data analysis, the officer provides insights that help the fund identify successful strategies and areas for improvement, ultimately leading to better overall performance.

- **Informed Risk Assessment:** The officer identifies potential risks by analyzing various data points, enabling the fund to take proactive measures to mitigate those risks and protect investments from potential downturns.

	<ul style="list-style-type: none"><li>• <b>Opportunity Identification:</b> Through data analysis, the officer uncovers hidden opportunities for investment that may not be immediately obvious, allowing the fund to capitalize on emerging trends or undervalued assets.</li><li>• <b>Improved Forecasting and Planning:</b> The insights gained from analyzing data enhance the fund's ability to forecast future market conditions and plan accordingly, allowing for more strategic resource allocation and investment timing.</li></ul>
--	--

Please send application along with Resume/CV, three (3) recent references/referee reports and must be addressed to:

**Mr. Paul Kaun**  
**General Manager**  
**Vanuatu National Provident Fund**  
**PO Box 420**  
**Port Vila Vanuatu**

Applications can also be emailed in pdf format to [recruitment@vnpf.com.vu](mailto:recruitment@vnpf.com.vu)

For a full copy of the detailed job description for the position you are applying for, please contact Human Resource Department on 23808 or by email to: [recruitment@vnpf.com.vu](mailto:recruitment@vnpf.com.vu)

Closing date is **29<sup>th</sup> November 2024**.

NB: Envelopes must be marked confidential and labeled with the **'Research Officer'** on the top right-hand side.



## VANUATU NATIONAL PROVIDENT FUND

Cnr Pierre Lamy & Andre Ballande Street  
 P.O. Box 420, Port Vila, Vanuatu  
 Tel: +(678) 23808 Fax: +(678) 24763  
 E: Enquiry@vnpf.com.vu  
 Website: www.vnpf.com.vu

### VEKENSI NOTIS

Vanuatu Nasonal Providen Fan (VNPf) hemi establis anda long Vanuatu Nasonal Providen Fan Akt (CAP 189) blong provaedem sekiuriti blong ol woka long taem blong wok laef blong olgeta mo kasem ritaeiamen blong olgeta.

Mifala i stap invaetem ol profesenol, kwalifae mo eksperiens man o woman blong aplae from posisen blong Eksekiutif Sekreteri.

<b>Taetol blon wok</b>	Risej Ofisa
<b>Lokesen</b>	VNPf Hed Ofis, Port Vila
<b>Dipatmen</b>	Invesmen Dipatmen
<b>Wanem nao wok blong Risej Ofisa</b>	<p>Pepes blong wok blo Risej Ofisa insaed long Invesmen Dipatmen blong Vanuatu Nasenol Profiden Fan emi blong provaedem wan in-dept maket risej mo analisis blong sapote mol invesmen disisens. Role ia emi involvem kataring mo interpreting blong data long ol ekonomik trends mo faenansol markets, pripering blong ol ripot blong ko long ol stekholdas mo identifaiem ol risks mo opotinitis.</p> <p>Risej Ofisa emi kontribiut lo developmen blong ol efektif invesmen stretejis, mo mekem sua sei emi align wetem ol gols blo Fan mo regulatori rikwaemens. Ofarol, posisen ia emi impoten blo enhansem invesmen pefomens mo stratejik planning blong Fan.</p>
<b>Wanem nao VNPf i wantem long kandidat</b>	<p><b>Kwalifikesen/Eksperiens</b></p> <p>Wan Bachelor's Digri long Faenans, Ekonomiks, Akaonting, Bisnis Administresen or wan rilacted fil emi minimal edukesenol rekwaemen. Emia profaedem faondesensol nolej long Faenasol analisis, ekonomik, invesmen prinsipols wetem bisnis praktis.</p> <p><b>Olgeta ki atribiut mo rikwaeiamen</b></p> <p><b>Maket Risej</b></p> <p>Risej Ofisa bambae kondaktem extensif risej long ekonomik trends, faenansol markets, mo invesmen opotiunitis tugeta lokali wetem intenansenoli. Emia emi involvem katering blong data long ol didifren soses blong andastandem landskep we Fan emi operetem.</p> <p><b>Data Analisis</b></p> <p>Rol ia emi rikwaerem blong analaizem ol kwantitetif mo kwalitetif data blong evaluatem invesmen pefomens mo aedentifaiem potensel risks mo opotiunitis. Ofisa bambae emi iusum ol statistikol tul mo softwea blong karem ol insaets we bai save gaidem ol invesmen disisen.</p>

### **Ripoting**

Risej Ofisa emi priperem ol ditel ripot mo ol presentesen we samaraesem faindings blong olgeta. Ol ripots ia oli krusol blong informem ol stekholdas long market kondisens, invesmen prospek, mo stratejik rekomendesens.

### **Invesmen Evaluaesens**

Ofisa bai sapotem evaluaesens blong ol potensel invesmen projek wetem market inteligens mo analitikol assessmens. Emia emi involvem assessing fisibiliti mo potensel ritens blong difdifren invesmen opotiunitis.

### **Trend Monitaring**

Ofisa bambae kontiniu blong moniterem ol ekonomik indiketa mo maket kondisens emi impoten. Risej Ofisa emi aidentifaem ol imejing trends we maet impaktem ol invesmen blong Fan mo alaoem ol taimli ajasmen long strateji.

### **Regiulariti Komplaiens**

Risej Ofisa bambae i mekem sua se olgeta risej aktiviti oli komplae wetem ol relevan regiulesen mo ol intenol polisi. Emia emi impoten blong maintenem intekriti mo kredibiliti blong invesmen process blong Fan.

### **Sapotem stratejik planning**

Risej Ofisa bambae emi kontribiut long development blong long-term invesmen stratejis tru long analitik sapot mo insaets we bambae hemi provaidem. Emia emi involvem undastanding blong hao varies faktas oli save afektem gol blong Fan.

### **Stekholda enkejmen**

Efektif kominikesen emi key. Ofisa bambae i presentem ol risej faending long ol intenol stekholdas we bae alaoem blo i gat diskasens blong invesmen stratjis mo helpem blong alaanem efot blong ol tim.

### **Olgeta Ki Aotkam**

- **Komprihensif Market Insaets:** Tru long analaizing blong ekonomik trends mo faenansol markets, Ofisa emi provaedem wan klia undastanding blong tugeta lokol mo intenasenol landskeps we emi allowem Fan blong mekem ol infomed invesmen disisens.

- **Aedentifaiem ol Invesmen Opotiuniti:** Risej Ofisa emi help blong faenem ol potensol invesmen opotiuniti we i alaen wetem objektifs blong Fan mo alaoem blong gat stratejik entri iko insaed long ol promising makets or ol sekta.

- **Stratejik Alaanmen:** ol insaets we kam aot long risej oli sapotem alaanmen blong invesmen stratejis blong Fan wetem prevailing maket kondisens we mekem sua se ol risos oli aloket efektifli blong optimaesem ritens.

- **Enhansem ol Invesmen Pefomens:** Tru long klia assessmen invesmen pefomens tru long data analisis, ofisa emi provaedem insaets we helpem Fan blong aedentifaem ol saksesful strateji mo

	<p>ol erias blong impruvmen we bae lid i go long gudfala ovarol pefomens.</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• <b>Infom Risk Assesmen:</b> ofisa emi aedentifiem potensel risks tru lo analaesing ol varies data poens we alaoem Fan blong tekem ol proaktif mesa blo migiteaitem olgeta risk ia mo protektem ol invesmen long olgeta potensol diklaen.</li><li>• <b>Opotiuniti Aedentifikesen:</b> Tru long data analisis, ofisa emi faenem aot ol opotiuniti blong invesmen we oli klia tumas long fulap man o woman, emi alaoem Fan blong kapitolaes long ol imejing trend o ol andavaliu aset.</li><li>• <b>Impruv Fokasting mo Planing:</b> Ol insaets we i gain tru long analaizing blong ol data emi enhansem ability blong Fan blong fokastem fiuja mrket kondisens mo plan akodingli mo emia bambae alaoem blong i gat moa stratejik risos alokesens mo invesmen taeming.</li></ul>
--	---

Plis sendem aplikesen wetem resempe/CV, mo tri (3) risent referens mo referi, ol notaraes akademik setifiket, notaraes polis kliarens mo mas adrese i go long:

**Mr. Paul Kaun**  
**Jenerol Maneja**  
**Vanuatu Nasonal Providen Fan**  
**PO Box 420**  
**Port Vila Vanuatu**

Yu save imeilem aplikesen tu long PDF i go long [recruitment@vnpf.com.vu](mailto:recruitment@vnpf.com.vu).

Blong karem wan ful kopi blong diteil job deskripsen plis kontaktem Human Risos Dipatmen long telefon +(678) 23808 o long imeil: [recruitment@vnpf.com.vu](mailto:recruitment@vnpf.com.vu).

Klosing deit hemi **29 Novemba 2024**.

NB: Ol envelop i mas gat mak we i talem konfidensol mo lebelem wetem **“Risej Ofisa”** long top raet-hand saed.



## VANUATU NATIONAL PROVIDENT FUND

Cnr Pierre Lamy & Andre Ballande Street  
 P.O. Box 420, Port Vila, Vanuatu  
 Tel: +(678) 23808 Fax: +(678) 24763  
 E: Enquiry@vnpf.com.vu  
 Website: www.vnpf.com.vu

### AVIS DE VACANCE

La Caisse nationale de prévoyance de Vanuatu a été créée en vertu de la loi sur la Caisse nationale de prévoyance de Vanuatu [chap. 189] pour assurer la sécurité des travailleurs pendant leur vie active et jusqu'à leur retraite.

Nous invitons les personnes professionnelles, qualifiées et expérimentées à postuler pour le poste de secrétaire exécutif.

<b>Titre du poste</b>	Chargée de recherche
<b>Emplacement</b>	Siège social de CNPF, PORT VILA
<b>Département</b>	Département des investissements
<b>À propos du rôle de l'agent de recherche</b>	L'objectif du poste de chargé de recherche au sein de la division des investissements du Vanuatu National Provident Fund est de fournir des études de marché et des analyses approfondies pour appuyer les décisions d'investissement. Ce rôle consiste à recueillir et à interpréter des données sur les tendances économiques et les marchés financiers, à préparer des rapports pour les parties prenantes et à identifier les risques et les opportunités. Le chargé de recherche contribue à l'élaboration de stratégies d'investissement efficaces, en veillant à ce qu'elles soient conformes aux objectifs du fonds et aux exigences réglementaires. Dans l'ensemble, ce poste est essentiel pour améliorer la performance des investissements et la planification stratégique du fonds.
<b>À propos du candidat</b>	<p><b>Qualifications/Expérience</b></p> <p>Un baccalauréat en finance, en économie, en comptabilité, en administration des affaires ou dans un domaine connexe constitue le niveau d'études minimum requis. Cela permet d'acquérir des connaissances de base en analyse financière, en économie, en principes d'investissement et en pratiques commerciales.</p> <p><b>Principaux attributs et exigences</b></p> <p><b>Étude de marché</b>          Le chargé de recherche mène des recherches approfondies sur les tendances économiques, les marchés financiers et les opportunités d'investissement à l'échelle locale et internationale. Il s'agit de recueillir des données provenant de diverses sources pour comprendre le contexte dans lequel évolue le fonds.</p> <p><b>Analyse des données</b>          Ce rôle nécessite l'analyse de données quantitatives et qualitatives pour évaluer la performance des investissements et</p>



identifier les risques et opportunités potentiels. L'agent utilise des outils statistiques et des logiciels pour obtenir des informations qui peuvent guider les décisions d'investissement

### **Rapports**

Le chargé de recherche prépare des rapports et des présentations détaillés qui résument ses conclusions. Ces rapports sont essentiels pour informer les parties prenantes sur les conditions du marché, les perspectives d'investissement et les recommandations stratégiques.

### **Évaluation des investissements**

L'agent appuie l'évaluation des projets d'investissement potentiels en fournissant des renseignements sur le marché et des évaluations analytiques. Il s'agit d'évaluer la faisabilité et les rendements potentiels de diverses opportunités d'investissement.

### **Suivi des tendances**

Il est essentiel de surveiller en permanence les indicateurs économiques et les conditions de marché. Le chargé de recherche identifie les tendances émergentes susceptibles d'avoir un impact sur les investissements du fonds, ce qui permet d'ajuster la stratégie en temps opportun.

### **Conformité réglementaire**

Le responsable de la recherche veille à ce que toutes les activités de recherche soient conformes aux réglementations et aux politiques internes en vigueur. Cela est essentiel pour maintenir l'intégrité et la crédibilité des processus d'investissement du fonds.

### **Soutien à la planification stratégique**

En fournissant un soutien et des informations analytiques, le chargé de recherche contribue à l'élaboration de stratégies d'investissement à long terme. Il s'agit de comprendre comment divers facteurs peuvent influencer sur les objectifs du fonds.

### **Engagement des parties prenantes**

Une communication efficace est essentielle. Le responsable présente les résultats de la recherche aux parties prenantes internes, facilitant les discussions sur les stratégies d'investissement et aidant à aligner les efforts de l'équipe.

### **Principaux résultats**

- **Informations complètes sur le marché:** En analysant les tendances économiques et les marchés financiers, l'agent fournit une compréhension approfondie des paysages locaux et internationaux, permettant au fonds de prendre des décisions d'investissement éclairées.
- **Opportunités d'investissement identifiées:** La recherche permet de découvrir des opportunités d'investissement potentielles qui correspondent aux objectifs du fonds, permettant une entrée stratégique sur des marchés ou des secteurs prometteurs.
- **Alignement stratégique:** Les informations issues de la recherche soutiennent l'alignement des stratégies d'investissement du fonds avec les conditions de marché en



	<p>vigueur, garantissant que les ressources sont allouées efficacement pour optimiser les rendements.</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• <b>Évaluation améliorée de la performance des investissements:</b> En évaluant minutieusement la performance des investissements grâce à l'analyse des données, l'agent fournit des informations qui aident le fonds à identifier les stratégies efficaces et les domaines à améliorer, conduisant finalement à une meilleure performance globale.</li><li>• <b>Évaluation éclairée des risques:</b> L'agent identifie les risques potentiels en analysant divers points de données, ce qui permet au fonds de prendre des mesures proactives pour atténuer ces risques et protéger les investissements contre d'éventuels ralentissements.</li><li>• <b>Identification des opportunités:</b> Grâce à l'analyse des données, l'agent découvre des opportunités d'investissement cachées qui peuvent ne pas être immédiatement évidentes, permettant au fonds de capitaliser sur les tendances émergentes ou les actifs sous-évalués..</li><li>• <b>Amélioration des prévisions et de la planification:</b> Les informations obtenues grâce à l'analyse des données améliorent la capacité du fonds à prévoir les conditions futures du marché et à planifier en conséquence, ce qui permet une allocation des ressources et un calendrier d'investissement plus stratégiques.</li></ul>
--	---

Veillez envoyer votre candidature accompagnée d'un curriculum vitae, de trois (3) références ou rapports d'évaluation récents et doit être adressée à :

**M. Paul Kaun**  
**Directeur Général**  
**Fonds national de prévoyance de Vanuatu**  
**Boîte postale 420**  
**Port-Vila, Vanuatu**

Les candidatures peuvent également être envoyées par e-mail en format pdf à [recruitment@vnpf.com.vu](mailto:recruitment@vnpf.com.vu)

Pour obtenir une copie complète de la description détaillée du poste auquel vous postulez, veuillez contacter le service des ressources humaines au 23808 ou par courriel à l'adresse suivante : [recruitment@vnpf.com.vu](mailto:recruitment@vnpf.com.vu)

La date de clôture est le **29 novembre 2024**

NB : Les enveloppes doivent porter la mention « confidentiel » et la mention « Chargé de recherche » en haut à droite.